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Vragen van Vereniging van Effectenbezitters
Antwoorden Randstad cursief in blauw

Agendapunt 2:
1. Met de voordracht van Van ’t Noordende breekt Randstad met de traditie waarin de
bestuursvoorzitter jarenlange leidinggevende ervaring in de eigen organisatie heeft
opgedaan. Kan de Raad van Commissarissen (‘RvC’) mede tegen deze achtergrond toelichten hoe
het selectieproces is verlopen en op basis van welke kwalificaties Van ’t Noordende de
voorkeur heeft gekregen boven andere kandidaten?

De Raad van Commissarissen, in het bijzonder de Nominatie Commissie, heeft een uitgebreid proces
aangehouden waarbij een externe search firma is ingezet. Een aantal kandidaten zijn overwogen, zowel
intern als extern. Sander van ‘t Noordende is geen lid van de Nominatie Commissie en was
vanzelfsprekend niet aanwezig bij het overleg van de Raad van Commissarissen over dit onderwerp. Sinds
hij toetrad tot onze Raad van Commissarissen begin 2021, heeft hij indruk gemaakt. Hij brengt Randstad
de juiste mix aan internationale management ervaring en commerciële vaardigheden die nodig zijn voor
deze cruciale leiderschapsrol. Hij heeft veel ervaring met digitale en technologische ontwikkelingen.
Onder zijn leiderschap is de Products Operating Group van Accenture in omzet gegroeid van USD 6
miljard tot USD 12 miljard.

2. Welke opdracht heeft Van ’t Noordende van de RvC meegekregen?

De Raad van Commissarissen heeft Sander van ‘t Noordende geen specifieke opdracht meegegeven. De
Raad van Commissarissen is bijzonder content met de huidige ontwikkelingen binnen Randstad.

3. Het basissalaris van Van ’t Noordende ligt 15 procent hoger dan dat van zijn voorganger.
Hoe is de RvC tot deze opwaartse bijstelling gekomen?

Zijn basissalaris van EUR 1.150.000 bruto is in lijn met ons beleid en ligt enigszins hoger dan het
basissalaris van Jacques van den Broek. Op zijn eigen verzoek, is het basissalaris van Jacques van den
Broek de afgelopen 6 jaar nooit geïndexeerd of voor inflatie aangepast. De Raad van Commissarissen is
van mening dat het gepast is om dat voor Sander van ‘t Noordende nu wel te doen.


